
Generalforsamling i Jammerbugt Bådelag den 10. februar 2024 

   Referat. 

Formand Erich Borup bød velkommen til de 27 der var mødt op til generalforsamling. På grund af 

vejrforholdene og andre årsager var der afbud fra 2 medlemmer og 2 gæster. Karsten Bindslev, 

spilmand og fotograf, var inviteret og deltog i generalforsamlingen. 

1. Valg af dirigent: 

Bent Kjeldgaard blev valgt til dirigent. Han konstaterede at generalforsamlingen var rettidig og 

lovlig indvarslet i henhold til vedtægterne. 

2. Formandens beretning. 

Erich aflagde en fyldig beretning om aktiviteter i 2023/24.   

  Beretningen kan læses i sin helhed på hjemmesiden. 

Debat: Der var kun en kommentar til beretningen. Erland Gudiksen havde fået flere opringninger i 

forbindelse med kølhaling fra medlemmer der ikke havde/kunnet deltage i kølhaling og havde 

dårlig samvittighed. Erland gjorde opmærksom på at ingen medlemmer skulle have dårlig 

samvittighed over dette. Der var også medlemmer der troede, at kølhalingsfesten kun var for 

dem der havde deltaget i kølhaling. Erland præciserede at festen var for alle lagets medlemmer 

med ledsager.   

Beretningen blev godkendt. 

3. Regnskabsaflæggelse. 

Kassereren Morten Bach fremlagde regnskabet der også var udsendt til alle på mail. Der er 

indtægter på 73.179 kr. og udgifter på 66.466 kr. og dermed et overskud for året på 6.713 kr. Der 

indestår på den åbne konto 60.603 kr. og på den lukkede konto 72.209 kr. 

Faldende indtægter og udgifter skyldes at der ikke har været så mange fisketure og dermed 

mindre forbrug af diesel, samt færre reparationer og nyanskaffelser. 

Regnskabet blev godkendt. 

4. Behandling af indkomne forslag. 

Der var ikke indkommet forslag. 

5. Fastsættelse af kontingent for indeværende år. 

Bestyrelsen forslog kontingentet uændret til 1.000,- kr. årligt hvilket blev vedtaget. 

6. Godkendelse af budget. 

Morten fremlagde budget for 2024 der var tilrettet efter forventede indtægter og udgifter. 

Indtægter på 79.100 kr. og udgifter på 76.795 kr. og dermed et lille overskud på 2.305 kr. 



Asger spurgte om Bent og Ejler stadig kunne overkomme rundvisninger, de bliver jo ældre. Bent 

foreslog at interesserede kunne være med som føl på nogle rundvisninger. 

Budgettet blev godkendt. 

7. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer + 2 suppleanter. 

På valg til bestyrelsen var Morten Bach og Erland Gudiksen der begge blev genvalgt. 

Til suppleanter blev Anne Mette Kornum og Mariette Langbak begge genvalgt i nævnte 

rækkefølge. 

8. Valg af revisor + suppleant. 

   På valg til revisor var Søren Nielsen der blev genvalgt.   

Til suppleant genvalgtes Espen Espensen. 

9. Eventuelt. 

Under evt. blev der drøftet forskellige ting blandt andet Peter Madsbøls afskedsreception. 

Bådelaget giver en gave til Peter fra alle medlemmerne. Erik Skov der var forhindret pga. vejret 

havde fremsendt et ønske om en bedre udnyttelse af vores GPS navigator, der indebar - sletning 

af alle aktive spor - slet alle markeringer der ikke skal bruges - den næste skipper sejler ud med 

en "ren" navigator, og hans sejlede kurs vises - når der sættes garn trykkes markèr for bøjerne. 

Når garnene hentes er det enkelt at følge ruten og markeringen for bøjerne er meget præcis. 

Efter afsluttet tur, sletter skipper sine markeringer og de aktive spor. hvis der ikke er andre 

uafsluttede ture. Også et ønske om gennemgang af brugen og kanalindstillinger på VHF radioen. 

Der skal holdes et møde med skippere og kommende skippere, hvor vi gennemgår motor, 

navigations instrumenter, lænse system og andre relevante ting vedrørende båden. 

Ved Grønnestrand blev der i 1824 rejst en kongesten til minde om Kong Frederik d. VI. Der er 

planlagt en markering af at det nu er 200 år siden. Der er kræfter i gang for at få Kong Frederik på 

besøg i den anledning og måske kan Han Herred Havbåde også inddrages da det ligger i samme 

uge som Bådelagenes arrangement ”Fra Hav og Fjord til bord” 

 

Referent: Per Hansen 

 

Dirigent:  _Bent Kjeldgaard____________________________ 


